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Abstract (en)
[origin: CN205556899U] The utility model relates to a two -for -one twister or doubler twister, wherein, outer yarn (5) are taken out just with yarn air
ring (B) formal ring around this spindle (2) for tube (7) from first feeding, wherein this spindle (2) have be used for influencing outer yarn (5) air ring
yarn tension's and the mechanism (6) that links to each other of regulator circuit (18), this spindle has and is used for acceptting the second to feed
winding bobbin (19) for tube (15), yarn steering mechanism (20) and be used for forming compensating system (9) and winder take -up device (12)
of twisting dot OR cabling point. The utility model discloses fixed on through this yarn steering mechanism (20) of regulation, the drive of this yarn air
ring (B) breaks away from a little (21) realization.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Betreiben einer Spindel (2) einer Doppeldrahtzwirn- oder Kabliermaschine, bei welchem ein Außenfaden
(5) von einer ersten Vorlagespule (7) abgezogen wird und die Spindel (2) in einem Fadenballon (B) umkreist, wobei die Spindel (2) eine Einrichtung
(6) zur Beeinflussung der Ballonfadenspannung eines Außenfadens (5) aufweist, die mit einem Regelkreis (18) in Verbindung steht, über einen
Spulentopf (19) zur Aufnahme einer zweiten Vorlagespule (15), eine Fadenumlenkeinrichtung (20), ein Ausgleichssystem (9) zur Bildung eines
Zwirn- oder Kablierpunktes sowie über eine Spul- und Wickeleinrichtung (12) verfügt. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass der Antrieb des
Fadenballons (B) über einen festen Abwurfpunkt (21) an der Fadenumlenkeinrichtung (20) erfolgt.
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